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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem nyújtanak segítő kezet a budapesti 
szállásadóknak?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A koronavírus-járvány által az egyik legjobban sújtott terület a turizmus-vendéglátás ágazata lett.
Ez az ország valamennyi régióját érinti, de a fővárosi szállásadókat kiemelt mértékben. Mostanra
lassacskán  feléled  a  belföldi  turizmus,  azonban  ez  csak  a  vidéki  szállásadókat  érinti,  hiszen  a
budapesti vendégéjszakák döntő többségét külföldi turisták adják, azonban a nemzetközi turizmus
még egyáltalán nem indult be, számos beutazási korlátozás van még érvényben.

A Kisfaludy-program 60 milliárd forint keretösszeget biztosít vidéki szálláshelyek támogatására –
mint  oly  sokszor,  Budapest  most  is  kimarad  ebből  a  körből,  pedig  a  Magyarországon  töltött
vendégéjszakák közel fele a fővárosban realizálódik. Emellett a járványhelyzetre való tekintettel
szintén nem utaznak fel vidékről Budapestre, így míg az ország számos pontján már most telt házzal
üzemelnek hotelek,  panziók,  addig a fővárosi  szálláshelyek nagy része kinyitni  sem tervez egy
darabig  a  fent  jelzett  okok  miatt.  A  budapesti  idegenvezetők  szintén  kimaradtak  a  Magyar
Turisztikai  Ügynökség  által  kiírt  pályázatból,  amely  anyagi  támogatást  nyújtana  a  szektor
dolgozóinak.

Tisztelt Miniszter úr!

A kérdéseim a következők:

· Miért hagyták ki a pályázók köréből a budapesti szállásadókat?
·  Van-e  bármilyen  tervük,  programjuk  arra,  hogy  segítséget  nyújtsanak  a  fővárosi
turizmusnak?



· A pályázók köréből kizárt fővárosi idegenvezetőket tervezik megsegíteni bármilyen más
módon?
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